
Innspill til klubbmøte 7.desember 2022

Fest og kameratskap-komiteen er kommet godt i gang. Komitéen består av Thor Ørseng, Tor 
Lystad, Ivar Haug, Per Sundby, Per Halvorsen, Hans Kristian Guslund og undertegnede som leder 
komitéen. Vi startet opp med komitémøte hjemme hos meg 8.sept. Der ble årets møter planlagt. De 
viktigste er julemøte, guvernørbesøk, torskeaften og årsfesten. I tillegg skal komitéen servere 
rømmegrøt under dugnaden. Vaktlister for kaffekoking og oppgaver på møtene ble laget. Det har 
fungert bra men vi skulle gjerne hatt et medlem til for å få 4 hele vaktlag. Hvert lag må bestå av to 
personer.

Julemøte ble avholdt på Festiviteten 2.sept. Knallgod juletallerken, kaffe og kransekake. Akevitt og 
øl til selvkost. Clausthalers juleøl kan anbefales! Det ble fortalt mange gode vitser under middagen 
og Steinar Kjuus stakk som vanlig av med bestepremien (i likhet med i fjor). Det ble holdt 
utlodning med mange flotte premier og gode inntekter. Kr 100 for ett lodd, kr 200 for to. Godt vi 
har kremmere i komitéen! Komiteen består av mange rutinerte medlemmer og Leder var meget 
fornøyd med gjengen og gjennomføringen. Synd at ikke flere kunne prioritere denne kvelden, 15 stk 
er under 50%. 16 aktive medlemmer valgte å prioritere andre arrangement. Nytt styre ble presentert 
av Per Frode. Ingen har vært villig til å stille som innkommende president. Klubben har et problem. 
Det ble ikke tatt opp nytt medlem da Ole Henrik Andersen ble forhindret å møte.

Guvernør-besøket blir gjennomført neste onsdag 14.des. i dette lokalet med servering av kaffe og 
snitter etter Guvernørens tale. Småbord dekkes med duk/servietter og bestikk. Snitter (3stk) bestilles 
hos Henry´s og leveres 19:30. Styrets formøte med guvernøren avholdes i samme lokaler.

Torskeaften m/damer er berammet 10. mars. Sted ikke avgjort. Veldig god fisk i fjor, men altfor 
mye. Utvalget av vin kunne ha vært bedre. Odd Fellow lokalene var ok, men andre etasje skal være 
bedre. Kokken har sluttet! Vi sjekker opp alternativ kokk eventuelt andre steder, f.eks. Kokkeline i 
Stjernebygget

Årsfest m/damer - dato og sted ikke avklart ennå. Bør tidfestes tidlig i juni, konsolideres med 
Programkomitè. Salt er et bra alternativ, men ikke svinenakke for 3dje gang. Det blir litt mer 
festivitas med 3 retters. Reker og spekemat ble også nevnt. Litt mer jobb for vår komité hvis vi leier 
andre lokale (f.eks. Prestegården) og kjøper inn leverandør. Alternative leverandører er: Kokkeline i 
Stjernebygget. Glenn som leverandør kan anbefales.

Dugnaden i Hafslund alléen (i mai?) Tidspunkt/dato avklares med Programkomitè. Glenn leverte 
rømmegrøten på Skjeberg Rådhus sist gang. Fungerte bra.

Komitéen møtes på rådhuset onsdager ifm. hvert arrangement.

Morten Pehrsen 
Leder i festkomiteen.


